
 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat    
Képviselő-testülete       
 
ÖKÖRITÓFÜLPÖS 
 
Száma: 387/2013. 
 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. január 24-én tartott  
NYÍLT ülésének: 
 
 
a./ Jegyzőkönyve: 1-től- 4- ig 
b./ Tárgysorozata: 1-től-3-ig 
c./ Határozatai:  1-től- 2-ig 
d./ Rendeletei: ----- 
 
Tárgyalásra  
/nyilvános ülésen/ 
 

 
1./ A Németh Lili Általános Iskola vagyonkezelői szerződésének elfogadása   
Előadó: Szabó Béla polgármester 
 
2./ Halastó haszonbérleti szerződésének felbontása 
Előadó: Szabó Béla polgármester 
 
3./ Egyebek 
 
 
Ököritófülpös, 2013. január 21. 
 
 
 
/: Szabó Béla :/      /:Soltész Ferenc Dávid :/ 
   Polgármester         körjegyző 
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JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2013. január 24-én tartott 
nyilvános ülésén. 
 
 
Az ülés helye: Ököritófülpös Polgármesteri Hivatal tanácskozóterme Ököritófülpös 
 
Jelen vannak : 
 
  Szabó Béla polgármester 
  Szécsi Bálint  
  Kiss László 
  Tarcali Gyuláné 
  Kajus László 
  Mezőssy Gyöngyi 
  Kukucskáné Laboncz Márta 
 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Soltész Ferenc Dávid körjegyző 
 
 
Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 7 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja. 
 
Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek, vagy van-e más javaslat?  
Szabó Béla polgármester javasolja, hogy a az 1. és a 2. napirendi pontot cseréljék fel, mivel 
Pótor Béla a horgászegyesület részéről megjelent, és ne kelljen várnia. Kéri, hogy  aki ezzel a 
változtatással a napirendi pontokat elfogadja, az kézfenntartással szavazzanak. 
 
Ököritófülpös Képviselő-testülete 7 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi pontot 
elfogadta. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szécsi Bálintot és Kiss Lászlót javasolja. 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúlag elfogadta. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők Szécsi Bálint és Kiss László. 
 
 
1./ Halastó haszonbérleti szerződésének felbontása 
Előadó: Szabó Béla polgármester 
 
Szabó Béla polgármester: A meghívóval együtt kiment az 2003-ban kelt szerződés, ami a 
halastó haszonbérletbe adásáról szól. Ezt az akkori önkormányzat kötötte a 
horgászegyesülettel. Ez a szerződés a mai napig él. Ezt szeretnénk felbontani, mivel a 
Startmunkaprogram keretében nyertünk több, mint 20 MFt-ot ennek a hasznosítására. A 
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szerződés szerinti felbontásra is több indok van. Ilyen például az, hogy az egyesület évek óta 
nem fizette a megállapított bérleti díjat. Ez nem a horgászegyesület 6 hektáros tavára, hanem 
a keresztgáttól a Fülpösi útig terjedő tóra vonatkozik. A szerződésben 30 napos felmondási 
idő van kikötve. Mivel márciustól indulna a program, ezért kell ezt a szerződést most 
felbontani. Szeretnénk ezt békességgel megtenni. 
 
Pótor Béla horgászegyesületi alelnök: Megbeszéltük a vezetőséggel, hogy semmilyen 
akadályt nem akarunk gördíteni a szerződés felbontása elé. Természetesen beleegyezünk a 
haszonbérleti szerződés 2013. február 28-ai hatállyal történő felmondásába. Belátjuk, hogy az 
önkormányzatnak szüksége van a tóra. Azt szeretném elmondani, hogy a 2011-es és 2012-es 
évben is több mázsa ivadékot telepítettünk a tóba. Szeretnénk, hogy ne lehetetlenüljünk el a 
lenti tavon.  
 
Szabó Béla polgármester: Nem is az a cél, hogy ellehetetlenítsük a horgászegyesületet. 
Mindent megteszünk a korrekt együttműködés érdekében. Természetesen a tőlünk telhető 
segítséget megadjuk a horgászegyesületnek. De innentől kezdve az egyesületnek a fenti tónál 
semmilyen beavatkozásra nem lesz lehetősége. Bízunk benne, hogy minél több ember fog 
horgászni mindkét tavon. 
 

A képviselő-testület 7 igen szavazattal egyhangúlag az alábbi határozatot hozta: 

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

1/2013.(I.24.)Kt. 
Határozata 

 
 

Az Ököritófülpös Nagyközségi Horgász Egyesülettel 
 kötött haszonbérleti szerződés felmondásáról 

 
 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy az 
Ököritófülpös belterület 04. hrsz. alatt felvett, halastó művelési ágú területre az Ököritófülpös 
Nagyközségi Horgász Egyesülettel 2003. március 17-én kötött haszonbérleti szerződést közös 
megegyezéssel felmondja 2013. február 28. napjával. 
 
 
Határidő: 2013. március 01. 
Felelős: Szabó Béla polgármester 
 
Pótor Béla távozott az ülésről. 
 
 
2./ A Németh Lili Általános Iskola vagyonkezelői szerződésének elfogadása   
Előadó: Szabó Béla polgármester 
  
Szabó Béla polgármester: A vagyonkezelői szerződés tervezetet megkaptátok. Ez egy formai 
dolog, ami az iskola államosításához kapcsolódik. Van-e kérdés? 
 
Mezőssy Gyöngyi: Az iskola állagmegóvása, felújítása kinek a feladata lesz? 
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Szabó Béla polgármester: A felújítás az önkormányzat feladata lesz, a karbantartást a 
Klebersberg Intézményfenntartói Központ fogja ellátni. 
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 

Képviselő-testületének 
2/2013.(I.24.)Kt. 

Határozata 
 

 
A Németh Lili Általános Iskola vagyonkezelői szerződésének elfogadásáról 

 
 
Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a Németh 
Lili Általános Iskola vagyonkezelői szerződését a jegyzőkönyv melléklete szerinti 
tartalommal elfogadta.  
A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
 
Határidő: Értelem szerint 
Felelős: Szabó Béla polgármester 
 
 
3./ Egyebek 
 
Szabó Béla polgármester: Van-e valakinek javaslata ehhez a napirendi ponthoz? Nekem van.  
A kábel TV üzemeltetője, a Markot Kft. megkeresett bennünket, hogy üzemeltetnék a 
képújságot. Ezen egy csatornát üzemeltetnének egész napos műsorsugárzással. Az 
engedélyeket ők elintéznék. A faluban felvett eseményeket, régi filmeket játszanának le. 
Ezzel kapcsolatosan kérném a véleményeteket. Induljunk el ebbe az irányba?  
 
Tarcali Gyuláné: Szerintem jó ötlet. Sokan kérdezik, hogy miért nem üzemel a saját csatorna?  
 
Kukucskáné Laboncz Márta: Én személy szerint örülnék neki. Úgy gondolom, hogy többen 
csatlakoznának a helyi kábel TV-hez is. 
 
Szabó Béla polgármester: Köszönöm. Ezek szerint a testület egyetért ezzel a felvetéssel.  
 
Tarcali Gyuláné: Azt szeretném megkérdezni, hogy mi a helyzet a szippantással? Többen 
kérdezték már a faluban. 
 
Szabó Béla polgármester: Sajnos ez a kérdés még mindig nem megoldott. Mint tudjátok a 
Kristályvíz Kft. a szolnoki TRV-be olvadt. Beszéltem Szántó Gyulával, a Kristályvíz 
ügyvezetőjével, hogy hogyan végezzük el a szippantást, ő azt mondta, hogy amíg nincsen 
szerződésünk a TRV-vel, addig nem szippanthatunk. Nekik kellene jeleznünk az igényt, és ők 
Szalkáról küldenék a szippantót. Sajnos ez a helyzet. Reméljük, hamarosan megoldódik. 
Másik dolog. Géberjén megkeresett bennünket a Közös Hivatal létrehozásával kapcsolatban. 
Meg kell beszélnünk. Amennyiben jóváhagyjuk, ki kell dolgozni a megállapodást. Végig kell 
gondolnunk, hogy milyen előnyünk, hátrányunk származna a dologból.  
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Meg kell egyezni a finanszírozásról, a hivatali létszámról. Amennyiben támogatjátok ezt a 
dolgot, akkor elkezdjük a tárgyalást. 
  
 
Mivel kérdés, felvetés nem volt. A polgármester megköszönte a részvételt, majd az ülést 
bezárta. 

 
 

K.m.f. 
 
 
 
/: Szabó  Béla :/                                /: Soltész Ferenc Dávid :/ 
  polgármester                                           körjegyző 
 
 
 
Szécsi Bálint         Kiss László 
 
 

Jegyzőkönyv-hitelesítők 


